
Protokół Nr XI / 07
z obrad sesji Rady Miejskiej w Miliczu w dniu 31 maja i 5 czerwca 2007 r.

Obradom przewodniczył  Przewodniczący Rady Miejskiej w Miliczu Edmund Bienkiewicz.
Obrady w dniu 31 maja 2007 r. rozpoczęły się o godz. 14,00 i uczestniczyło 20 radnych, 
nieobecny radny Andrzej Przybylski.

( lista obecności - zał. nr 1)

Przewodniczący Rady stwierdził quorum przy którym Rada może obradować i podejmować 
prawomocne decyzje.
Powitał  przybyłych na sesję: Burmistrza p. Jacka Supła, kierowników jednostek 
organizacyjnych gminy, kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego w Miliczu,  sołtysów, 
przedstawicieli związków zawodowych, przedstawicieli prasy lokalnej i mieszkańców 
Gminy.

Przystępując do realizacji punktu 1b – rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku 
obrad – Przewodniczący Rady  poinformował, że wpłynął wniosek p. Burmistrza Jacka Supła 
o rozszerzenie porządku obrad  o  dwa projekty uchwał:

1) w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 2007 roku,
2) w sprawie emisji obligacji Gminy Milicz oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu.
Projekty uchwał proponuje się ująć w punkcie 4 porządku obrad, odpowiednio  ppkt 5 i 6.
Wnioskowane projekty uchwał były omawiane na posiedzeniu Komisji  Budżetowej.

Protest wobec zgłoszonego wniosku o rozszerzenie porządku obrad – dot. projektu uchwały w 
sprawie emisji obligacji – zgłosił radny Wierzowiecki, jak zauważył  faktycznie o  projektach 
uchwał zawartych we wniosku była mowa na posiedzeniu Komisji Budżetowej, jednakże 
radny tekst projektu uchwały otrzymał dopiero w dniu sesji  w związku z powyższym 
protestuje wobec sposobu wprowadzania do porządku  obrad tego typu uchwały, nie dając 
możliwości radnym dogłębnego  zaznajomienia się z projektem uchwały. 

Pełniący funkcję Burmistrza Gminy Milicz p. Jacek Supeł  podtrzymał wniosek o 
rozszerzenie porządku obrad.

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wnioskiem:

Wynik głosowania: głosowało 20 radnych z tego głosy za – 11, przeciw – 7 i wstrzymujące 
się – 2.
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada wniosek przyjęła. 

Porządek obrad XI sesji Rady:
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
3. Informacja Burmistrza o sytuacji bieżącej Gminy i realizacji uchwał.
4. Podjęcie uchwał w sprawie:
    1) przyjęcia programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych,
   2) o zmianie uchwały w sprawie zasad usytuowania  miejsc sprzedaży i podawania  
      napojów alkoholowych oraz  ustalenia liczby punktów sprzedaży   napojów zawierających 
      powyżej 4,5% alkoholu ( z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem 
     sprzedaży jak i  w miejscu sprzedaży na terenie Gminy Milicz,



3) przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego,
4) zmiany budżetu Gminy na 2007 rok,
5) zaciągnięcia pożyczki w  2007 roku,
6) emisji obligacji Gminy Milicz oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

5. Podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia:
    1) sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej w Miliczu za 2006 rok,
   2) sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury w Miliczu  za  2006 rok,
   3) sprawozdania finansowego Publicznego Zespołu Zakładów Lecznictwa  
       Ambulatoryjnego  w Miliczu i sposobu pokrycia straty finansowej za 2006 rok.
6. Interpelacje i zapytania.
7. Komunikaty i wolne wnioski.
8. Zakończenie obrad sesji.

( zawiadomienie i porządek obrad – zał. nr 2)

W punkcie 2 porządku obrad – Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – uwag do protokołu 
Nr X/ 07 z sesji Rady Miejskiej w Miliczu w dniu 27 kwietnia 2007 r. nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół został przyjęty.

W punkcie 3 porządku obrad – Informacja Burmistrza o sytuacji bieżącej Gminy i realizacji 
uchwał – Informację z działalności Gminy za okres od 27 kwietnia do 30 maja 2007 roku 
przedstawił Burmistrz p. Jacek Supeł.

( pisemna informacja – zał. nr 3)

W sprawie przedłożonej informacji pytali:
Radny  Janusz  Wierzowiecki  dociekał  –  czy  boisko  przy  pl.  Powstańców Wielkopolskich 
zostało odebrane w całości bez usterek?
Burmistrz  Jacek  Supeł  twierdził,  że   inwestycja  została  odebrana  w  całości  –  dokonano 
odbioru boiska, drogi dojazdowej i budynku.
Radny Janusz Wierzowiecki dopytywał o parking, który  nie został jeszcze wykonany – jest w 
trakcie realizacji.

Odpowiedzi  udzielił  kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Rozwoju  p.  Tadeusz  Zając  ,  który 
wyjaśnił , że to co było w umowie do przetargu zostało zrealizowane, w tej umowie nie było 
parkingu, o którym mówi radny Wierzowiecki. Tak więc zakres umowy został zrealizowany 
w całości.

Radny Ryszard Ochowicz zgłosił zapytania w sprawie:

1) błędnego oznaczenia roku w projekcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki,
2) kwestię  wysypiska  w  Stawcu  –  wyłączenia  z  eksploatacji   –  czy  to  nie  będzie 

skutkowało podniesieniem stawek?
Odpowiedzi  udzielił  kierownik  Wydziału  Inwestycji  i  Rozwoju  p.  Tadeusz  Zając,  który 
przybliżył radnym działania w zakresie gospodarki odpadami stałymi na  terenie gminy.

W punkcie 4 porządku obrad – Podjęcie uchwał w sprawie :
1) przyjęcia programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych
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Przewodniczący Komisji ds Społecznych Marian Mazurkiewicz poinformował, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały.

Rady Robert Szlachetka zwrócił uwagę na błędy językowe jakie mają miejsce w projekcie 
uchwały,  które  należy  poprawić.  Jak  powiedział,  nie  ma  zastrzeżeń   co  do  strony 
merytorycznej uchwały.

Przewodniczący Rady potwierdził,  że materiały które przychodzą do Rady nie są najlepiej 
przygotowane, występują w nich usterki i przejęzyczenia co nie powinno mieć miejsca. 
Zwrócił uwagę Burmistrzowi i urzędnikom odpowiedzialnym za przygotowywane akty, aby 
to wzięli pod uwagę.

Innych  głosów  w  dyskusji  nie  było,  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  nad 
przyjęciem uchwały.

Wynik głosowania: głosowało 20 radnych z tego głosy za – 20.
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada  jednogłośnie przyjęła uchwałę.

Uchwała Nr XI/37/07
Rady Miejskiej w Miliczu

z dnia 31 maja 2007 r.
w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych

( zał. nr  4 )

2) ) o zmianie uchwały w sprawie zasad usytuowania  miejsc sprzedaży i podawania  
      napojów alkoholowych oraz  ustalenia liczby punktów sprzedaży   napojów zawierających 
      powyżej 4,5% alkoholu ( z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem 
     sprzedaży jak i  w miejscu sprzedaży na terenie Gminy Milicz,

Przewodniczący Rady  Edmund Bienkiewicz przypomniał, że projekt uchwały był  zawarty w 
porządku obrad poprzedniej sesji Rady i decyzją Rady został skierowany do opinii Komisji 
ds. Społecznych. Poprosił Przewodniczącego Komisji ds Społecznych o przedstawienie opinii 
Komisji.

Przewodniczący Komisji Marian Mazurkiewicz poinformował , że na posiedzeniu Komisji 
rozpatrywane były dwa wnioski co do liczby punktów : 45  i 50.
Komisja ostatecznie przyjęła propozycje 50 punktów sprzedaży.

W sprawie projektu uchwały głos zabrał radny Janusz Wierzowiecki, który powiedział że w 
sprawie tego projektu uchwały wypowiadał się na ostatniej sesji Rady, jest pozytywna opinia 
Komisji  ds Społecznych i negatywna opinia Komisji ds. Przeciwdziałania  Alkoholizmowi.
Zwrócił uwagę na to, że wniosek wybiega znacznie ponad potrzeby skierowane do Burmistrza 
i przyrost liczby punktów sprzedaży  w okresie od I kadencji Rady jest ponad 2 krotny.
Rada jest tu niekonsekwentna , bowiem akceptuje program profilaktyki  i  jednocześnie 
zamierza zwiększyć liczbę  punktów sprzedaży napojów alkoholowych.
Zapowiedział, że będzie głosował przeciw tej uchwale.
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Radny Stanisław Kuśnierz powiedział, iż nie zamierzał zabierać głosu jednak wobec 
wypowiedzi przedmówcy musi  pewne fakty przypomnieć. W pierwszej kadencji Rady w 
Gminie Milicz wprowadzono ograniczenia liczby punktów sprzedaży, inną  filozofię 
zastosowała Gmina Żmigród ustalając liczbę punktów sprzedaży zgodną z liczbą działających 
sklepów  i tam nie trzeba podejmować takich uchwał. Pytał – czy w związku z tym w Gminie 
Żmigród  więcej piją?

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały: głosowało  20 radnych 
za przyjęciem uchwały oddano 12 głosów, głosy przeciw – 8 i wstrzymujące się – 1.

Z uwagi na niezgodność wyniku , głosowanie zostało powtórzone.
Wynik powtórnego głosowania:
Głosowało 20 radnych z tego głosy za – 11, przeciw – 8 i wstrzymujące się – 1.
Przewodniczący  Rady  stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę.

Uchwała Nr XI/38 /07
Rady Miejskiej w Miliczu

z dnia  31 maja 2007 r.

       o zmianie uchwały w sprawie zasad usytuowania  miejsc sprzedaży i podawania  
      napojów alkoholowych oraz  ustalenia liczby punktów sprzedaży   napojów zawierających 
      powyżej 4,5% alkoholu ( z wyjątkiem piwa), przeznaczonych do spożycia poza miejscem 
     sprzedaży jak i  w miejscu sprzedaży na terenie Gminy Milicz

( zał. nr 5 )

3) przyjęcia Wieloletniego  Programu Inwestycyjnego

    Przewodniczący  Rady Edmund Bienkiewicz wyraził swoją opinię na temat przygotowania 
tego  dokumentu.  Przypomniał,  że  miało  być  spotykanie   celem  dokonania  niezbędnych 
uzgodnień, zagadnienie tak istotne dla Gminy powinno być przygotowane w inny sposób z 
zachowaniem szczególnej staranności. Przekazanie dokumentu radnym w dniu sesji określił 
jako  poważane  naruszenie  obowiązujących  zasad.  Mając  jednak  na  względzie  wagę  tego 
dokumentu dla Gminy oświadczył, że jest skłonny ten temat rozpatrzyć mimo tak wyjątkowej 
sytuacji.  Apelował  do  radnych  aby podjąć  wysiłek  i  próbować to  zagadnienie  rozpatrzyć 
mając na względzie wagę dokumentu dla Gminy, gdy będzie taka potrzeba, to jest możliwość 
ogłoszenia przerwy  i dodatkowej dyskusji.

Pełniący obowiązki Burmistrza p. Jacek Supeł powiedział, że WPI jest  istotnym dokumentem 
dla Gminy  i koniecznym przy ubieganiu się o środki zewnętrzne. Dokument ten powinien był 
być uchwalony jeszcze w listopadzie ub roku, tak się nie stało  i dziś są pewne perturbacje i 
niedociągnięcia. Przyjął, że sytuacja tego wymaga  i mimo, iż nie musiał tego  brać na swoje 
barki to podjął ten trud, bowiem jest tu zaniechanie poprzednika. Zdecydował się dokument 
skierować pod obrady Rady. O dalsze wyjaśnienia poprosił Kierownika  Wydziału Inwestycji 
i Rozwoju p. Tadeusza Zająca.

P. Tadeusz Zając dodał, że WPI na lata 2007 – 2013 został przygotowany  w sposób inny niż 
dotychczas.  Gmina  zleciła  sporządzenie  WPI  firmie  zewnętrznej.   Projekt  WPI  został  w 
listopadzie 2006 r. skierowany do Rady Miejskiej. Sporządzona przez firmę  analiza została 
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oparta  na  pewnych   założeniach  rozwojowych  możliwości  inwestycyjnych  tej  Gminy, 
określone zostały możliwości finansowe Gminy.
Na posiedzeniu Komisji Budżetowej zażyczono sobie aby dostosować załącznik  -dot. roku 
2007 r.- do  budżetu Gminy na 2007 r. i to zostało uczynione, dlatego  też radni zmieniony 
tekst załącznika WPI otrzymali w dniu sesji. Zwrócił uwagę radnych na to, że wkrótce będzie 
należało  dokonać  ponownej  analizy  WPI  i  dokonać  niezbędnych  zmian  wynikających  w 
związku z przyszłorocznym budżetem Gminy.
Kierownik Zając nie chciał publicznie wyjaśnić dlaczego do  Rady Miejskiej w Miliczu został 
zgłoszony  tylko  załącznik  WPI   bez   części  analitycznej  sporządzonej  przez   Fundację 
Rozwoju Demokracji Lokalnej we Wrocławiu.

Radny Janusz Wierzowiecki zwrócił uwagę na to, że w takich warunkach nie można dokonać 
analizy poprawności zapisów  zawartych w projekcie. Jeśli Rada  uważa, że ma ochotę ten 
dokument  przyjąć bez rzetelnej  jego analizy,   to niech sobie przyjmuje.  Podkreślił,  że do 
obowiązku radnego należy analiza przedkładanych do zatwierdzenia dokumentów. Radni są 
bombardowani zmianami, projekty rozstrzygnięć są radnym wręczane wręcz na sesji Rady.

Przewodniczący  Rady  oświadczył,  iż  przyjmuje  zgłoszone   uwagi   i  zgadza  się  z  nimi. 
Powiedział, że jeśli nie będzie zgody ze strony  Rady na zgłoszoną propozycję  WPI , to Rada 
nie może dokonać zmian w budżecie Gminy.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  Robert  Szlachetka   poinformował,  że  WPI  było 
przedmiotem rozpatrzenia   Komisji  Budżetowej  w dniu  wczorajszym tj.  30 maja  ,  radni 
zgłosili  szereg  pytań  i  wątpliwości  w  związku  z  tym  projekt  uchwały  w  przedłożonym 
kształcie nie został poddany pod głosowanie. Przedłożony dziś na sesji  zmieniony projekt 
zawiera autopoprawki, które nie były przedmiotem  rozpatrzenia na Komisji.

Radny Janusz Wierzowiecki  stwierdził,  że z uwagi na to,  że jest  kolejna zmiana projektu 
WPI odmawia kategorycznie debatowania  w tej sprawie.

Przewodniczący Rady  zwrócił uwagę radnemu, że nie udzielał mu głosu. 

Radny Robert Szlachetka  zgłosił  wniosek o dostąpienie od głosowania  nad projektem WPI.

Radny  Stanisław  Kuśnierz   potwierdził,  że  na  posiedzeniu  Komisji  Budżetowej  były 
zgłaszane  wątpliwości  i  radny  Wierzowiecki  wnioskował,  aby  WPI  było  zgodne  z 
załącznikiem inwestycyjnym do budżetu Gminy. Zwrócił uwagę  na to, że robi się wszystko, 
aby  storpedować to co jest  najistotniejsze dla Gminy,  budżet także. Stwierdził, że wygląda 
to tak, że pewna grupa radnych założyła sobie, że będzie torpedować  wszystkie rozwiązania 
i opóźniać działania zwłaszcza inwestycyjne.

Radny  Edward  Rybka  zwracając  się  do  Przewodniczącego  Komisji  Budżetowej  Roberta 
Szlachetki  poprosił  aby  wyjaśnił  zaprezentowane  stanowisko,  bowiem  Komisja   długo  i 
głęboko dyskutowała nad  dokumentami.
Wiceprzewodniczący   Rady  Stanisław  Pawlak  pytał  –  czy  radni  rozumieją  o  czym  była 
dyskusja na Komisji   i  o czym była  mowa przy projekcie  o zmianie  budżetu – załącznik 
inwestycyjny?  Nic nowego nie jest wnoszone, jest tylko kontynuacja podjętych działań. 
Przypomniał, że radny Wierzowiecki wnioskował na Komisji o to, aby w WPI znalazły się 
zaktualizowane zapisy dotyczące 2007 r. i będące zapisane w załączniku do budżetu.
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Przewodniczący Komisji Budżetowej  Robert Szlachetka  wyjaśnił, że we wczorajszej  wersji 
dokumentu była zapisana  ul. Krzywa dziś jej nie ma.

Kierownik Wydziału  p.  Tadeusz Zając przypomniał,  że  na Komisji  Budżetowej   przyjęto 
załącznik  nr  3  do   budżetu  Gminy i  od   Komisji   wypłynął  wniosek  aby zaktualizować 
załącznikiem WPI, aby był zgodny z przyjętym załącznikiem do budżetu. Ul. Krzywa była 
przyjęta do  poprzedniego prowizorium, dziś jej nie ma w budżecie.

Przewodniczący Rady  Edmund Bienkiewicz o godz. 14,45 ogłosił 15 minutową przerwę w 
obradach i poprosił  wszystkich radnych do sali nr 3.

Wznowienie  obrad  nastąpiło  o  godz.  15,10.   Przewodniczący  Rady  ogłosił  przerwę  w 
obradach XI sesji Rady  Miejskiej w Miliczu do dnia 5 czerwca 2007 r. do godz. 14,00.

Wznowienie obrad XI sesji Rady  Miejskiej w Miliczu w dniu  5 czerwca 2007 r. nastąpiło o 
godz. 14,06.  W sesji brało udział 19 radnych: nieobecni na sesji radny Adam Jaskulski i 
Janusz  Wierzowiecki  (  usprawiedliwił  swoją  nieobecność  w  formie  pisemnej),   na  sesję 
spóźnił się radny Hubert Czerwiński.   
 

Lista obecności – zał. nr 6

Przewodniczący  Rady poinformował, że o zabranie głosu poprosił  Przewodniczący Rady 
Rodziców Gimnazjum w Miliczu  p.  Górnicki,  który odczyta  list  otwarty rodziców dzieci 
uczniów  Gimnazjum  w  Miliczu  ,  zagadnienie  poruszane  w  liście  będzie  przedmiotem 
rozpatrzenia przez Komisję ds. Społecznych w dniu 15 czerwca 2007 r.

Pan Andrzej Górnik odczytał list otwarty kierowany do  Rady  Miejskiej.
Tekst listu stanowi załącznik nr    7   do protokołu.

Następnie  Przewodniczący  Rady zarządził  przystąpienie  do   punktu  porządku obrad  – 3) 
przyjęcie Wieloletniego Programu Inwestycyjnego .

W dyskusji  głos zabrali:

1) sołtys wsi Duchowa p. Bigoń, która wypowiedziała się w sprawie budowy świetlicy 
wiejskiej  w  Duchowie.  Powiedziała,  iż  bulwersujące  jest  to,  że  z  wcześniej 
zaplanowanych  w budżecie środków na budowę świetlicy pozostało 20 tys.  zł jak 
określiła „ na otarcie łez’.
Miejscowość   Duchowa  jest  położona  blisko  Milicza  i  nie  ma  nic:  świetlicy, 
wodociągu, drogi czy chodnika. W poprzednim budżecie były zaplanowane środki na 
inwestycję, które następnie usunięto z budżetu pozostawiając  kwotę 20 tys. zł.
Pytała – co ma odpowiedzieć mieszkańcom? Zwróciła się do Rady z prośbą o pomoc 
w tej sprawie.  

       Przewodniczący Rady Edmund Bienkiewicz potwierdził,  że pani Sołtys  z ogromną 
determinacją  walczy  o  sprawy sołectwa  i  budowę  świetlicy.  Pytał  –  jak  to  się  stało,  że 
wcześniej zaplanowane środki zostały usunięte z budżetu i WPI?

W odpowiedzi usłyszał, że jest to wynikiem zdarzeń jakie miały miejsce w tej Gminie  i sam 
fakt zapisania środków w budżecie  daje szanse, że ten obiekt może powstać.
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  Radny Stanisław Kuśnierz zabierając głos w sprawie zauważył, że  wpisano do WPI środki 
w wysokości  20  tys.  zł   i  na  następne  lata  nie  ma  żadnych  zapisów.  Burmistrz  Damian 
Stachowiak nie uznał za stosowne zapisanie kontynuacji inwestycji, p. Supeł także z przyczyn 
obiektywnych też tego  nie widzi. Wyraził stanowisko, że zadanie to powinno być wpisane w 
WPI  z uwzględnieniem lat następnych.

Radna Halina Smolińska wyraziła podziw wobec determinacji p. Sołtys, zaapelowała do p. 
Burmistrza, aby się pochylił nad tym zagadnieniem i starał się gdzieś to ująć. Zapowiedziała, 
że będzie się sprawie przyglądać i  będzie lobbować na jej rzecz.

Burmistrz  Jacek  Supeł  wyraził   zadowolenie  wobec  faktu,  że  radni  popierają  wniosek  p. 
Sołtys  w sprawie budowy świetlicy.  Zobowiązał się przedstawić stosowną propozycję  na 
następną sesję Rady.

Radny  Andrzej  Przybylski   podniósł  sprawę   działalności  Stowarzyszenia  Partnerskiego 
„Milicz”  ,  gdzie  Burmistrz  Gminy  jest  głównym  członkiem  wspierającym  działalność 
Stowarzyszenia. Stowarzyszenie nie ma środków na działalność statutową . Powiedział iż w 
dniu wczorajszym otrzymał dziwny telefon z Lohr  jakoby działalność - współpraca miała być 
zawieszona.  Powiedział  także,  że  dotychczasowa  współpraca  była  oceniana  bardzo 
pozytywnie.  Przypomniał  także  historię  tworzenia   tego  Stowarzyszenia  oraz  wyniki 
współpracy. Chciałby od Burmistrza usłyszeć: co dalej ze Stowarzyszeniem?

- środki na stowarzyszenie zostały całkowicie  ścięte
      - brak reakcji ze strony Burmistrza na liczne interwencje w tej sprawie.

Burmistrz  Jacek  Supeł  powiedział,  że  zawsze  chodzi  o  pieniądze,  którymi  dysponuje 
burmistrz w ramach budżetu Gminy. Ten budżet Gminy jest inny niż dotychczas bowiem był 
ustalany przez RIO  i RIO dokonało ścięcia środków na Stowarzyszenie.  
Poinformował, że spotkał się z władzami Stowarzyszenia  i oświadczył, że będzie dążenie do 
przygotowania i zawarcia środków w budżecie dla Stowarzyszenia, jednakże na to potrzeba 
czasu.

Radny Robert Szlachetka – członek Stowarzyszenia Partnerskiego „Milicz”  poinformował, 
że strony realizują wspólne zadania, zostały już podjęte pewne zobowiązania, brak środków 
zdecyduje że nie będzie możliwości realizacji tej współpracy.
Następnie  w imieniu  Komisji  Budżetowej  przedstawił   opinię   w sprawie  WPI  z  dnia  4 
czerwca 2007 r., która jest pozytywna. Wynik głosowania; głosowało 13 radnych członków 
Komisji, z tego głosy za – 10, przeciw – 2 i wstrzymujące się -  1.
Radny wycofał  swój wcześniejszy wniosek o nie głosowanie projektu uchwały.

Przewodniczący  Rady Edmund Bienkiewicz zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały:
wynik glosowania – głosowało 19 radnych z tego głosy za 14, przeciw 5 i wstrzymujące się – 
1. Z uwagi na niezgodność głosowania Przewodniczący  Rady powtórzył głosowanie.
Wynik ponownego głosowania; głosowało 19 radnych z tego głosy za – 13,  przeciw – 5 i 
wstrzymujące się 1. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę dot. WPI.

Uchwała Nr  XI / 39/07
Rady Miejskiej w Miliczu
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z dnia 5 czerwca 2007 r.

w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Gminy Milicz na lata 2007 – 
2013

( zał. nr  8.)

4) zmian budżetu Gminy Milicz na 2007 rok,

Głos w dyskusji nad projektem uchwały zabrali:

1) radny Stanisław Kuśnierz podniósł  zagadnienie budowy zbiorników wodnych 
na terenie Gminy Milicz. Jak zauważył w mediach wiele się o tym pisze, są 
wypowiedzi  p.  Starosty  i  Wicestarosty,  którzy  się  deklarują  za  budową 
zbiorników, p. Stachowiak w swoim programie zapisał sztandarowe hasło

     „ budowa zbiorników wodnych” jednak nie  zarezerwował w budżecie Gminy 
       żadnych środki na ten cel. Powiat także nic nie zapisał w budżecie.

Wyraził  zadowolenie,  że  w  tym  projekcie  budżetu  znalazły  się  środki  na 
wykonanie studium wykonalności dla tego zadania, które da odpowiedziedź na 
wiele ważnych problemów.

2) radny Wojciech Wencek zauważył, że  w budżecie w części inwestycyjnej 
zawartych  było  4,590  mln.  zł  z  UE,  wiele  zadań  nigdy  nie  będzie 
dofinansowana, nie   znajdzie  uznania w procedurach UE (  wg poprzedniej  
uchwały) ,w przyjętym  WPI i załączniku   inwestycyjnym zapisano środki z 
UE  w wysokości tylko  250 tys. zł.

3) radny Ryszard Ochowicz odniósł się także co do zamiaru budowy zbiorników 
wodnych. Na spotkaniu jakie miało miejsce w Krośnicach władz Sejmiku 

      Województwa z udziałem  Starosty i  Wicestarosty, Starosta i Wicestarosta
        prezentowali zamiar budowy zbiorników wodnych. W spotkaniu w 
       Krośnicach zabrakło najważniejszej osoby – Burmistrza w związku z tym 
        pytanie -   czy zaproszenie było skierowane do Burmistrza, a jeśli było, to 
        dlaczego Burmistrz w nim nie uczestniczył?

Burmistrz Jacek Supeł  odpowiedział – że takiego zaproszenia  nie otrzymał, tak więc nie 
uczestniczył w spotkaniu w Krośnicach.

Radna Halina Smolińska  wyjaśniła, że organizatorem spotkania w Krośnicach  nie był ani 
Starosta, ani Gmina Milicz. Apelowała do radnych, aby nie wywoływać rozłamu pomiędzy 
samorządami. Przypomniała, że pewna rozmowa na temat obchodów wspólnego święta  już 
się  toczyła  w  tej  Radzie.  Wyraziła  zadowolenie  wobec  faktu  umieszczenia  w  budżecie 
środków na  sporządzenie studium wykonalności.

Wobec  postawy  starostwa  powiatowego  protestował  radny  Edward  Rybka  ,  gdyż  jak 
zauważył  składa się deklaracje „zrobimy” i na tym się kończy- nic się nie robi.

Przewodniczący Rady przerwał toczącą  się dyskusję. Stwierdził, że należy  spokojnie sprawę 
wyjaśnić  i  im więcej  zostanie  użytych  tu  na tej  sesji  słów,  to  będzie  większy problem z 
porozumieniem.  Zauważył  także,  że  głosy w sprawie inwestycji  – budowa zbiorników są 
słuszne i będzie należało szukać pośrednich środków na realizację zadań. 
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  W  związku  z  wyczerpaniem  dyskusji  w  sprawie  przedłożonego  projektu  uchwały, 
Przewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  i  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem 
uchwały.

Wynik głosowania: głosowało 18 radnych z tego głosy za- 13, przeciw – 4 i wstrzymujące się 
– 1.

Uchwała Nr XI/ 40/07
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 5 czerwca 2007 r.

w sprawie zmian budżetu Gminy Milicz na 2007 r.

( zał. nr  9 )

5) zaciągnięcia pożyczki w 2007 roku,

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący  Rady odczytał projekt 
uchwały i zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały.
Wynik  głosowania;  głosowało  18  radnych  z  tego  głosy  za  –  13,  przeciw  –  0  i 
wstrzymujące się – 5.

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę.

Uchwała Nr XI/41/07
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 5 czerwca 2007 r.

w sprawie zaciągnięcia pożyczki w 2007 roku

( zał. nr  10)

6) emisji obligacji Gminy Milicz oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący Rady odczytał tekst 
uchwały i zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały.
Wynik głosowania; głosy za – 12, przeciw – 3 i wstrzymujące się – 3.
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła uchwałę.

Uchwała Nr XI/42/07
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 5 czerwca 2007 r.

w sprawie emisji obligacji Gminy Milicz oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu

( zał. nr  11)

W punkcie 5 porządku obrad – Podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia:

1) sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej  w Miliczu za 2006 rok

9



Głosów w dyskusji nie było, Przewodniczący Rady odczytał  tekst uchwały i zarządził 
głosowanie nad przyjęciem uchwały.
Wynik głosowania: głosowało 19 radnych,  uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XI/ 43/07
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia  5 czerwca 2007 r.

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej w Miliczu 
za 2006 rok

( zał. nr 12  )

2) sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury w Miliczu  za 2006 rok

Pytań  i  uwag  do  projektu  uchwały  nie  zgłoszono.  Przewodniczący  Rady odczytał 
projekt uchwały i zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały.
Wynik głosowania; głosowało 19 radnych za przyjęciem  uchwały oddano 16 głosów, 
głosy przeciw – 0 i wstrzymujące się – 3.

Uchwała Nr XI/44/07
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 5 czerwca 2007 r.

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Ośrodka  Kultury w Miliczu za 
2006 rok

( zał. nr  13   )

3) sprawozdania finansowego Publicznego zespołu zakładów Lecznictwa 
Ambulatoryjnego w Miliczu i sposobu pokrycia straty finansowej za 2006 rok

Pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Przewodniczący Rady odczytał tekst 
projektu uchwały i zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały

Wynik głosowania; głosowało 19 radnych, Rada  uchwałę przyjęła jednogłośnie.

Uchwała Nr XI/45/07
Rady Miejskiej w Miliczu
z dnia 5 czerwca 2007 r.

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Publicznego Zespołu Zakładów 
Lecznictwa Ambulatoryjnego w Miliczu i sposobu pokrycia straty finansowej za rok 

2006

( zał. nr  14 )

W punkcie 6 porządku  obrad – Interpelacje i zapytania – Przewodniczący Rady 
poinformował, że nie było zgłoszonych interpelacji w związku z tym zapytał – czy są 
zapytania?
Zgłoszeń nie było w związku z tym przystąpiono  do realizacji następnego punktu porządku 
obrad – Komunikaty i wolne wnioski.
Przewodniczący Rady  Edmund Bienkiewicz poruszył następujące sprawy:
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1) do radnych została dostarczona druga opinia prawna dot. działalności PGK „Dolina 
Baryczy”, będzie jeszcze trzecia opinia, która pomoże rozwiać istniejące  wątpliwości.
W ramach działalności Spółki jest możliwość pozyskania  znacznych środków 
zewnętrznych i dlatego należy dołożyć wszelkich starań  aby była możliwość 
realizacji przyjętego harmonogramu działań,

            
             Burmistrz Jacek Supeł zapewnił, że Gmina na bieżąco bierze udział  w pracach 
Spółki, nie opóźnia jej działań i po stronie Gminy jest świadomość doniosłości realizowanego 
przedsięwzięcia.

2) w sprawie zaplanowanego szkolenia radnych – wstępny termin był na 15 czerwca  br 
jednakże z uwagi na to, że w tym terminie musi spotkać się Komisja ds. Społecznych 
w bardzo istotnej sprawie – tj Hali Sportowej, tak więc proponuje odbyć szkolenie w 
dniu 22 czerwca 2007 r. Jeśli będą  inne propozycje to prosi się o kontakt ze 
stanowiskiem ds. obsługi Rady. 

3) komisja Rewizyjna ma rozpatrzyć skargę na działalność Dyrektora OPS tak więc 
oczekuje na stanowisko Komisji, planowany termin sesji koniec czerwca br.

     Radna Halina Smolińska pytała w sprawie ogłoszonego konkursu na najładniejszą wieś;
- czy została powołana komisja konkursowa?
- czy jest harmonogram wyjazdów komisji w teren?

Burmistrz Jacek Supeł  poinformował, że w dniu dzisiejszym powołał komisję konkursową, a 
harmonogramu wyjazdów jeszcze nie ma.

Radny Robert Szlachetka zwrócił uwagę na to, że zgodnie  ze statutem Gminy Milicz projekty 
uchwał winny mieć uzasadnienie  i akceptację radcy prawnego. Na niektórych uchwałach  jest 
pieczątka radcy, ale nie na wszystkich. Generalnie brakuje uzasadnień do projektów uchwał.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XI sesji Rady  Miejskiej w Miliczu 
Przewodniczący Rady podziękował za udział w sesji i ogłosił sesję za zamkniętą.
Koniec sesji nastąpił o godz. 15,04.

Protokółowała                                                                            Przewodniczący Rady

Halina Kusch                                                                               Edmund Bienkiewicz
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